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My father's arriving on Tuesday.                   پدرم داره روز سه شنبه میرسه   
Do you take sugar with your tea?            با چاییت شکر میخوری؟        
Let me buy it for you.                                        بذار واست بخرمش     
I'm not on vacation.                                            من در مرخصی نیستم ( تعطیلات )   
I'm taking a vacation tomorrow.                     دارم فردا مرخصی میگیرم   
August                                                                        ی )( ماه هشتم میلاداوت 
In September                                                        ( ماه نهم میلادی )    در سپتامبر
January                                                                    ( ماه اول میلادی )  ژانویه  
Let's go to my office.                                           بیا بریم دفترم   
Let him go.                                                               بذار بره  
 
_______________________________________ 
 
 
 
Let's drink some tea.                                     بیا یه کم چای بخوریم         
 
Do you have sugar?                                        شکر داری؟     
No, I don't.                                                            جواب منفی کوتاه       
 
Then let's go to my place.                                   پس بیا بریم خونه من 
Can we go to the movies after that?            آیا میتونیم بعد از اون بریم سینما؟   
Why not?                                                                    چرا که نه؟
 
Do you know when the movie starts?       وع میشه؟    آیا میدونی فیلم کی شر
The movie starts at seven thirty.                   هفت و سی دقیقه شروع میشه   فیلم ساعت 
 
Can we have a cup of tea first?                 ل یه فنجان چای صرف کنیم؟       آیا میتونیم او
Let's drink tea after the movie.                    بذار بعد از فیلم چای بخوریم       
 
Its five twenty-five right now.                          الانه ساعت پنج و بیست و پنج دقیقه است   
 
We still have time.                                                 هنوزم وقت داریم  
Let's go to my place.                                           بیا بریم خونه من    
 
When?                                                                     کی؟    
Right now                                                                 همین الان   
 
What time is it?                                                       چنده؟  ساعت
It's eight forty-five.                                             هشت و چهل و پنج دقیقه است     
It's twelve thirty.                                                  دوازده و سی دقیقه است     
 
Is your father arriving on Monday?                آیا پدرت داره روز دوشنبه میرسه؟ 
Not on Monday                                                       روز دوشنبه نه  
 
Then when?                                                        پس کی؟      
My father is arriving on Tuesday.                  پدرم روز سه شنبه میرسه   
He's arriving on Tuesday. 
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Is it Monday today? 
No, it's Tuesday.                                             نه ، سه شنبه است        
Let's go to my office.                                       بیا بریم دفتر من ( اداره من )      
 
 

                                              مکالمه    
_____________________________________________ 
 
 
 ببخشید  ساعت چنده؟ 
A: Excuse me. What time is it? 
 
 هفت و بیست دقیقه. 
B: It's seven twenty. 
 
 مرسی. 
A: Thanks. 
  
 آیا منتظر علی هستی؟ 
B: Are you waiting for Ali? 
 
 آره. آیا تو دفترشه؟ 
A: Yes. Is he in his office? 
 
 متاسفم. الانه توی دفترش نیست.  میتونی یه چند دقیقه اینجا منتظر باشی؟ 
B: I'm sorry. He's not in his office right now. Can you wait here for a few minutes? 
 
 حتماً. 
A: Sure. 
 
 یه لیوان قهوه میل داری؟ 
B: Would you like a cup of coffee? 
 
 آره لطفاً با شکر. 
A: Yes, please. With sugar. 
 
_____________________________________ 
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Are you busy?                                                سرت شلوغه؟          
 
Do you have time? 
A few minutes                                                         یه چند دقیقه   
 
Do you have a few minutes?                       یه چند دقیقه وقت داری؟     
Yes, I do.                                                                 جواب مثبت کوتاه    
 
What can I do for you?                                       چه فرمایشی دارید؟  
 
How would you like your tea?                          وری میل دارید؟ چایتون رو چط
With sugar                                                                 با شکر 
I take it with sugar. کر میخورمش                                               با ش  
 
Do you take sugar with your tea?               شکر میخوری؟       تو با چاییت
Yes, I take sugar with my tea.                     میدارم )     آره با چاییم شکر میخورم ( بر
 
Do you have sugar cubes?                           قند دارید؟     
Yes, we do.                                                              جواب مثبت کوتاه    
Of course we do. 
 
Can you give me some cake?                        یه کم کیک بهم بدی؟   میتونی
Sure, here you are.                                             حتماً بفرما   
 
Let me give you a fork.                                       بذار یه چنگال بهت بدم   
Let me eat my lunch.                                           بذار ناهارم رو بخورم   
Let me buy this shirt.                                          بذار این پیرهن رو بخرم    
 
For you                                                                      واسه تو   
Let me buy this shirt for you.                            بذار این پیرهن رو واست بخرم  
Let me buy it for you.                                         بذار واست بخرمش    
Let's buy it.                                                                بذار بخریمش ( بیا بخریمش )
 
Ali's father.                                                             علی     پدر
Let me speak with Ali's father.                          بذار با پدر علی صحبت کنم 
 
Do you have enough money?                        پول کافی داری؟  
No, I don't.                                                               جواب منفی کوتاه    
 
Then let me give you some money.              پس بذار مقداری پول بهت بدم  
Let me eat my dinner first.                             بذار اول شامم رو بخورم      
 
I usually drink my coffee with sugar.           من معمولا قهوم رو با شکر میخورم    
I sometimes take a little sugar.                    بعضی وقتا یه کم شکر میخورم ( برمیدارم )    
 
Let's go to the grocery store.                         بیا بریم خواربارفروشی    
What do you need?                                              چی احتیاج داری؟ 
I want to buy some sugar cubes.                 میخوام مقداری قند بخرم     
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Mina, where are the spoons?                         مینا قاشق ها کجان؟  
They're in the kitchen.                                         تو آشپزخونن  
 
And the knives?                                                  کاردها چطور؟    
They're there, too.                                              اونا هم اونجان    
 
I can't find them.                                                بذار واست پیداشون کنم      
Let me find them for you.  
Thanks, Mina.                                                          مرسی مینا  
 
How many spoons do you need?                  چند تا قاشق لازم داری؟ 
I just need one.                                                      فقط یکی احتیاج دارم   
 
Do you want a fork, too?                                   یه چنگال هم میخوای؟   
No, there's one here.                                        نه، یکی اینجا هست     
 
I have a lot of work.                                            یه عالمه کار دارم    
I'm not on vacation.                                              من در مرخصی نیستم ( تعطیلات ) 
 
Are you on vacation? 
No, I'm not.                                                          جواب منفی کوتاه        
 
Where's Ali?                                                            علی کجاست؟  
Ali's on vacation this week.                              علی این هفته در مرخصیه  
 
I'm taking a vacation tomorrow.                    من فردا دارم مرخصی میگیرم    
 
Are you planning to take a vacation?          آیا برنامه داری مرخصی بگیری؟ 
Yes, I'm going to take a vacation.                     آره خیال دارم مرخصی بگیرم
In a few weeks                                                          ظرف یه چند هفته
Are you on vacation?                                          تو در مرخصی؟  
Are you on vacation on Monday?                 روز دوشنبه مرخصی ؟  
Yes, I am.                                                                جواب مثبت کوتاه     
 
When are you going to go to Los Angeles?                کی خیال داری بری لس آنجلس؟ 
 
When are you going to take a vacation?                     کی خیال داری مرخصی بگیری؟  
When are you planning to take a vacation? 
 
When are you going on vacation?            کی داری میری مرخصی؟       
In August                                                                  در اوت ( ماه هشتم سال میلادی ) 
 
Ali's parents                                                             والدین علی  
Ali's parents are in Iran.                                    والدین علی در ایرانند   
 
When are Ali's parents coming to Los Angeles? دارن میان لس آنجلس؟      کی والدین علی  
They're coming in August.                              اونا دارن توی اوت میان    
 
 



    46س در www.facebook.com/khosro.ebrahimi آموزش زبان نصرت

                                          hamsafar620@Gmail.com        5    خسرو ابراهیمی 
 

They're coming in September.                        اونا دارن توی سپتامبر میان  
 
We're in August now.                                           الان توی اوتیم  
September is after August.                          سپتامبر بعد از اوته       
 
I'm not going to go on vacation.                   خیال ندارم برم مرخصی     
Until September                                                  تا سپتامبر    
 
I'm very busy right now.                                      الانه سرم خیلی شلوغه  
I don't have time.                                                  وقت ندارم   
 
I don't have time to go on vacation.              وقت ندارم برم مرخصی  
I don't have time to take a vacation.             وقت ندارم مرخصی بگیرم   
 
Are you going on vacation in September?        آیا سپتامبر داری میری مرخصی؟   
 
No, I'm going on vacation in January 
What does the word January mean? 
What does January mean? 
It means.... 
 
January                                                                  ژانویه      
I'm taking a vacation in January.                     دارم تو ژانویه مرخصی میگیرم  
 
I'm going to go to Iran.                                        خیال دارم برم ایران   
When does the movie start?                        فیلم کی شروع میشه؟      
 
When does your vacation start?                   مرخصیت کی شروع میشه؟   
In a few weeks                                                      ظرف یه چند هفته    
 
In August                                                                    توی اوت 
In September                                                     تو سپتامبر        
In January                                                                تو ژانویه   
 
Does Ali work here?                                            آیا علی اینجا کار میکنه؟   
Yes. Would you like to see him?                     آره، مایلید اون رو ببینید؟ 
 
Yes, please. Where's his office?                  آره لطفاً ، دفترش کجاست؟   
Go straight ahead.                                                مستقیم برو  
 
His office is on your right. 
Ali's office is on your right.                               دفتر علی دست راستتونه   
 
Did you find it?                                                      پیداش کردی؟   
Did you find Ali's office?                                    دفتر علی رو پیدا کردی؟ 
 
Yes, I did.                                                           جواب مثبت کوتاه             
Not yet                                                                       نه هنوز   
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________________________________ 
 
Tuesday 
Office 
Vacation 
I'm on vacation. 
I'm taking a vacation. 
August 
In August 
September 
In September 
January 
In January 
_____________________________ 
 
 
 
 
 مکالمه                                                         
__________________________________________________ 
 
 
 مایک ، من و خانمم داریم میریم مرخصی در ماه اوت.
A: Mike, my wife and I are going on vacation in August. 
 
 واقعا؟ً 
B: Really? 
 
 آره،  کی دارید میرید مرخصی؟ 
A: Yes. When are you going on vacation? 
 
  برنامه دارم مرخصیم رو در سپتامبر بگیرم. 

B: I'm planning to take my vacation in September. 
 
 کجا دارید میرید؟ 
A: Where are you going? 
 
 داریم میریم ایران.  برنامتون چیه؟ 
B: We're going to Iran. What's your plan? 
 
 برنامه داریم  از والدینم دیدار کنیم.  
A: We're planning to visit my parents. 
 
 اونا کجا زندگی میکنن؟ 
B: Where do they live? 
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 اونا تو آتلانتا جورجیا زندگی میکنن. 
A: They live in Atlanta Georgia. 
 

اشین میرید؟ آیا دارید با م  
B: Are you going by car? 
 
 نه،  آتلانتا از اینجا خیلی دوره .  مایک، دیروز مینا رو دیدی؟ 
A: No, Atlanta is too far from here. Mike, did you see Mina yesterday? 
 
 آره،  اون رو توی دفترش دیدم.  اون الانه خیلی سرش شلوغه.  
B: Yes, I did. I saw her in her office. She's very busy right now. 
 
 میدونم. من  روز دوشنبه باهاش صحبت کردم.  اون داره تو ژانویه میره مرخصی . 
A: I know. I spoke with her on Monday. She's going on vacation in January. 
 
 خوش به حالش.
B: Good for her. 
 
 آره.  آیا فردا کار میکنی مایک؟ 
A: Yes. Are you working tomorrow, Mike? 
 
 آره. 
B: Yes, I am. 
 
 میتونی فردا به دفترم بیای ؟ 
A: Can you come to my office tomorrow? 
 
 حتماً.  در چه ساعتی؟ 
B: Sure. At what time? 
 
 ساعت یازده و نیم. 
A: At eleven thirty. 
 
 اوکی.  پس فردا توی  دفترت میبینمت.  بای. 
B: Okay. Then see you tomorrow in your office. Goodbye. 
 
 بای. 
A: Goodbye. 
 
 
 
 
 
 


